
غم  زاگرس، سریالی  در جنگل های  پی  در  پی  آتش سوزی های 
انگیز به کارگردانی افرادی سودجو است که برای رسیدن به منافع 

خود، رختی از خاکستر بر تن ریه های سبز زمین می پوشانند.
آواز خوش نی چوپانی چوقاپوش با گیوه های سفید گِلی که گله 
گوسفندان و بز های خود را به جنگل های زاگرس آورده به گوش 
نوازش  را  آدمی  روح  که  و سوزناک  نواز  می رسد، صدایی گوش 
می دهد و اما کسی چه می داند که در دل این چوپان زحمتکش چه 
می گذرد؟ از سر دلخوشی نی می نوازد یا غمی تار و پود دلش را 

چنگ می زند و آن را با نواختن آهنگ تسلی می دهد؟
خورشید بعد از سپری کردن یک روز آرام، کم کم باید کوله بارش 
را ببندد و برود و صبح فردا دوباره برای بیدار کردن دنیا و آدم های 
خوب و بد از پشت کوه های سر به فلک کشیده و استوار طلوع کند 
و خود را از لا به لای شاخ و برگ های در هم تنیده درختان بلند به 
دورن جنگل های زاگرس نفوذ کند تا زندگی دوباره را به آنها هدیه 
دهد، حالا خورشید آرام آرام خود را از پشت کوه ها پنهان می کند و 

دیگر صدای نی و آواز چوپان به گوش نمی رسد.
صدای زنگوله بز های سیاه و سفید با مو های بلند که بر تن کوه ها 
پا می گذارند و گاهی خود را با گله همراه می کنند، نشان می دهد 
که روز به پایان رسیده و باید خود را برای آغاز یک روز بهتر از 
سرسبزی  می کنیم  باز  چشم  وقتی  که  روزی  کنیم،  آماده  دیروز 
دشت و جنگل نوید روزی نو را می دهد. اما شاید دیدن دشت های 
سبز رویایی بیش نباشد، اما آتش گرفتن جنگل ها کابوس نیست و 

واقعیتی غیرقابل انکار است.
چند وقتی است نوری زرد رنگ خواب را از چشم جانداران جنگل 
روزگار  زاگرس  دامنه های  در  که  عشایری  و  روستاییان  اهالی  و 
سپری می کنند، می رباید، آری ریه های سبز کره زمین آتش گرفته 
اند، حیوانات بی پناه پا به فرار می گذارند تا جانشان حفظ شود و در 
چنگال سوزان آتش گرفتار نشوند، سنجاقک که همه دنیایش را در 
فندقی که در دست دارد، می بیند، تلاش می کند دلش را بشکافد و 
مغزش را بخورد، ناگهان با دیدن شعله های آتش، هراسان به این 

طرف و آن طرف می دود.
میمون، خرس، ببر، پلنگ، گراز، کفتار، گوزن، آهو و... همه پا به 
فرار گذاشته اند، آن هایی که بخت یارشان است زنده می مانند و 
برخی دیگر باید در دل آتش بسوزند و از بین بروند. اما منشا این 
انگاری  از سهل  ناشی  باشد؟  می تواند  چیزی  آتش سوزی ها چه 
شاید  در خوزستان؟  هوا  از حد  بیش  گرمای  یا  است  گردشگران 
هم شکارچیان طماع که از راه قاچاق حیوانات و جانداران کمیاب 
انداخته  جنگل  جان  به  آتش  می برند  سفره  سر  بر  نان  نایاب  و 

اند و از این طریق می خواهند آن ها را به دام بیندازند تا به پول 
هنگفت برسد.

عده ای دیگر که محیط زیست را دوست دارند و برای حفظ آن 
برای  آب  از  پر  سطل های  با  دنیا  سود  از  فارغ  می کنند،  تلاش 
جدال با آتش می دوند، می خواهند به آتش سرکش و بی رحم و 
شکارچیان و قاچاقچیان حیوانات که فقط به فکر به دست آوردن 
سود و منافع هستند ثابت نمایند از آتش قوی تر و از دل سنگی 
آن ها سرسخت تر هستند و هیچ اتفاقی نمی تواند ریه های زمین و 

سرمایه های ملی را نابود کند و قلب جاندارانی را از تپش بیندازد.
کیلومتر ها  از  آتش  دوستداران  و  محلی  مردمان  هیاهوی  صدای 
بلندای  بر  بار ها  آبپاش  بالگرد های  می رسد،  گوش  به  دورتر 
بلند  آسمان  به  دلشان  از  سیاه  دود  که  گرفته  آتش  جنگل های 
می شود می ایستند و تلاش می کنند دست حریق را کوتاه نمایند، 
زبانه های آتش بی شرمانه می تازند و هر چه بر سر راه خود می بینند 
نابود کرده و چیزی جز خاکستر باقی نمی گذارند، کوچک و بزرگ 
و  نیرو های هلال  اند،  آمده  میدان  به  ابتدایی  امکاناتی هرچند  با 
احمر و سمن ها، همه و همه برای جدال با آتش به پا خاسته اند 
و نمی گذارند شعله های حریق جان از طبیعت بگیرد. جوانانی که 
جان در دست می گیرند تا جان حیوانات را نجات دهند و خود در 

دل آتش جان می سپارند برای زنده ماندن طبیعت.
وقتی ساعت ها و روز ها جنگل ها و مراتع می شوند جولانگاه آتش، 
چرا امکانات کافی برای مهار آن فراهم نمی شود؟ چرا بالگرد آبپاش 
به تعداد کافی در اختیار ارگان های امدادرسان از جمله هلال احمر 
قرار نمی گیرد؟ آیا تابحال علت اصلی آن بررسی شده است؟ اگر 
عمدی است و عده ای سودجو آتش به جان جنگل می اندازند پس 
چرا امکانات امنیتی مورد نیاز تامین نمی شود؟ چرا های زیادی در 
ذهن است که پاسخ آنها را تنها مسئولان محیط زیست و منابع 

طبیعی می توانند بدهند.
با مروری بر آتش های افروخته شده بر دامان جنگل ها و منابع 
منابع  اداره  مدیرکل  کیانی  کوروش  با  گرفتیم  تصمیم  طبیعی 
او  دفتر  با  کنیم،  گفت وگو  خوزستان  استان  آبخیزداری  و  طبیعی 
محل  در  بازدید  برای  یا  و  بود  جلسه  در  یا  اما  گرفتیم،  تماس 
کارش حضور نداشت، با شماره همراه تماس گرفتیم، اما پاسخی 
نشنیدیم و پیامکی که اعلام می کرد در جلسه است، دریافت شد. 
هر بار در ساعت اداری و بعد از پایان آن تماس گرفتیم پیامکی با 
همین محتوا دریافت می کردیم، گویی قوانین جلسات اداری ۲۴ 
به سوالات  دادن  و حوصله جواب  و مسئولان وقت  ساعته شده 

خبرنگاران را ندارند.

این شرایط هفته ها ادامه پیدا کرد و نه تنها هیچ پاسخی از مدیرکل 
بلکه  نشنیدیم،  خوزستان  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره 
جواب تلفن همراه خود را هم نمی داد و رد تماس تنها حربه دست 
آنها شده بود. اگر گلایه و شکایتی از دولت دارید و دچار کمبود 
به  گره ها  از  بسیاری  که  مسئولانی  عنوان  به  هستید  امکانات 
خواسته  رسانه ها  و  خبرنگاران  طریق  از  می شود  باز  شما  دست 
اما جواب  تا بسیاری از مشکلات حل شود،  خود را مطرح کنید 
ندادن به تماس ها نه تنها گره ای از مشکلات باز نمی کند، بلکه 
فرصتی برای تاخت و تاز سودجویان و فرصت طلبان برای انتشار 

شایعات را فراهم می کند.
ناامید  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  دادن  پاسخ  از  وقتی 
حفاظت  یگان  فرمانده  قلاوند  عزیز  سرهنگ  سراغ  به  شدیم، 
از  ابتدا  در  او  رفتیم.  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره کل 
با حضور  و خواست  امتناع کرد  ما  به خبرنگار  تلفنی  پاسخگویی 
در محل کار پیگیر علل و آمار آتش سوزی شویم، سپس با وعده 
در  سوزی ها  آتش  جزئیات  و  کلی  آمار  آینده  روز های  در  اینکه 
خوزستان و دامنه های زاگرس جمع آوری می شود، از پاسخ دادن 
خودداری کرد. پس از آن هم دیگر به تماس های تلفنی جواب نداد 

و خبرنگار صدایی جز بوق های بی پایان و بی پاسخ نشنید.
خودداری  رسانه ها  به  پاسخگویی  از  مسئولان  برخی  وقتی 
وعده  با  روزی  که  خود  مسئولیت  صندلی  به  ضربه  می کنند، 
تصرف  را  آن  مختلف  مسائل  پیگیری  و  مشکلات  به  رسیدگی 
طرفی  در  و  است  ماجرا  سوی  یک  این  اما  می زنند،  اند،  کرده 
و  بسازند  کوه  کاه  از  منتظرند  که  طلب  فرصت  عده ای  دیگر 
شرایط را به بدترین شکل نشان دهند، اما این میان کساد کردن 
میسر  رسانه ها  با  مسئولان  همراهی  با  تنها  شایعات  داغ  بازار 
می شود. به امید روزی که به جای صدای بوق، صدای مسئولان 

مسئولیت پذیر شنیده شود.

مدیرکل بیمه سلامت خوزستان گفت: ۸۵درصد جمعیت زیرپوشش 
بیمه سلامت در خوزستان از قشرهای ضعیف و متوسط هستند و 
چنانچه پوشش حمایتی و درمانی از آنان برداشته شود زیرخط فقر 

قرار می گیرند.
طرح  اجرای  راستای  در  سلامت  بیمه  افزود:  خسروی  دکترعلی 
درمانی  بیمه  دفترچه  متقاضیان،  همه  برای  نظام سلامت  تحول 

صادر کرده تا پرداختی از جیب آنان به کمتر از ۱۰ درصد برسد.
نظام  تحول  طرح  اجرای  با  آسایش  و  آرامش  اینکه  بیان  با  وی 
سلامت بهتر شده و روز به روز کاستی ها و نواقص کمتر می شود 
اشاره کرد  بیماران  پرونده های  به  الکترونیکی کردن رسیدگی  به 
صورت  به  سرپایی  نسخه های  درصد   ۶۳ اکنون  هم  افزود:  و 
در  خوزستان  سلامت  بیمه  مدیرکل  می شود.  صادر  الکترونیکی 
ادامه نظام سلامت را چند وجهی توصیف کرد و گفت: الکترونیکی 
و  خصوصی  دولتی،  بیمارستان های  همه  در  پرونده ها  کردن 

خیریه ها کمک زیادی به بهبود روند سلامت کرده است.

خسروی، شفافیت را از پیامدهای مثبت الکترونیکی کردن پرونده ها 
و نسخ پزشکی بیان کرد و افزود: بسیاری ازمراکز درمانی دولتی 
الکترونیکی کردن پرونده ها و نسخ پزشکی  و غیردولتی در برابر 
مقاومت می کردند ولی الان شاهد شفافیت در اسناد و رسیدگی به 
بهبود روند تشخیص بیماری و تصمیم سریع پزشکان با دسترسی 
به پرونده الکترونیک بیماران هستیم. وی گفت: الکترونیکی کردن 
پرونده ها در شرایطی که با پیامدهای خطرناک ویروس کرونا رو 
به رو هستیم یک گام مهم برای پیشگیری از این بیماری و کاهش 

زمان رسیدگی به پرونده ها محسوب می شود.
مدیرکل بیمه سلامت خوزستان با بیان اینکه با توسعه زیرساخت ها 
و "آی. تی" روند الکترونیکی کردن پرونده ها و نسخ پزشکی در 
خوزستان بهبود می یابد ابراز امیدواری کرد با بهبود زیرساخت های 
استان، سرعت طرح الکترونیکی کردن پرونده های بیمارستانی و 

موسسه های درمانی و دارویی بیشتر شود.
پزشک  تصمیم  الکترونیکی،  پرونده  به  دسترسی  با  گفت:  وی 

کارایی  افزایش  و  هزینه ها  کاهش  این سبب  و  می شود  راحت تر 
درمان بیماران خواهد شد.

خسروی از نقش موثر رسانه ها در اجرای موفق طرح الکترونیکی 
کردن پرونده ها در مراکز درمانی دولتی و غیردولتی قدردانی کرد. 
به  حرکت  به ضرورت  اشاره  با  خوزستان  بیمه سلامت  مدیرکل 
کرد:  بیان  "وسع"  ارزیابی  طرح  اجرای  با  بیمه ای  عدالت  سمت 
بیمه  حق  پرداخت  از  سوم  تا  اول  دهک های  طرح  این  براساس 
درمانی معاف بوده ولی ، دهک چهارم ۵۰درصد و دهک های پنج 

و بالاتر ۱۰۰درصد سرانه بیمه را باید پرداخت کنند.
خسروی ادامه داد: عدالت حکم می کند آنها که توان مالی خوبی 
قشرهای  به  رسیدگی  تا  کنند  پرداخت  را  خود  بیمه  حق  دارند 
خانواده  پزشک  اندازی  راه  ضرورت  شود.  بیشتر  جامعه  ضعیف 
و  نیازمند  بیماران  به  بیشتر  رسیدگی  پیشگیری،  ارجاع،  نظام  و 
پیشنهادهای  از  سلامت  بیمه  با  درمانی  مراکز  بهتر  هماهنگی 

خبرنگاران رسانه ها در این نشست بود.

رئیس اتحادیه طلافروشان اهواز گفت: وضعیت بازار طلا در چند 
ماه اخیر اصلا خوب نیست و نوسانات نرخ ارز و اونس جهانی در 
کنار کرونا شرایط فعالیت طلافروشان را بسیار دشوار کرده است.

بازار طلا اظهار  عبدالرحمان ذهبی در خصوص آخرین وضعیت 
هم  طلافروشان  و  دارد  نوسان  که  است  ماه ها  طلا  بازار  کرد: 
و  شود  شکلی  چه  به  بازار  وضعیت  است  قرار  که  نمی دانند 
نرخ  و  دارد  نوسان  جهانی  اونس  افزود:  وی  هستند.  سردرگم 
این  و  است  کاهش  گاهی  یا  و  افزایش  حال  در  مدام  نیز  ارز 
مسائل باعث شده که طلافروشان با مشکلات عمده ای در خرید 
و فروش طلا مواجه شوند و واقعا نمی دانند در شرایط فعلی بازار 

باید چه کاری انجام دهند.
رئیس اتحادیه طلافروشان اهواز تصریح کرد: تا زمانی که وضعیت 
نرخ ارز و همچنین اونس جهانی به همین شکل در حال نوسان 
باشد، وضعیت طلافروشان نیز نامشخص است زیرا در این اوضاع 
اقتصادی هر تصمیمی ممکن است به زیان و یا حتی ورشکستگی 

منجر شود.
را  طلا  گاهی  کنونی  وضعیت  در  طلافروش  کرد:  بیان  ذهبی 
بازار  در  طلا  قیمت  ناگهان  و  می کند  خریداری  بالایی  قیمت  با 
کاهش می یابد و این مساله باعث ضرر و زیان می شود. گاهی نیز 
طلافروش طلا را با قیمتی به مشتری می فروشد و سپس قیمت ها 

افزایش می یابند و فروشنده برای خرید مجبور است قیمت بالایی 
را پرداخت کند.

وی افزود: وضعیت بازار طلا در چند ماه اخیر اصلا خوب نیست 
ارز و اونس جهانی در کنار کرونا شرایط فعالیت  و نوسانات نرخ 

طلافروشان را بسیار دشوار کرده است.
فروشندگان  از  بسیاری  گفت:  اهواز  طلافروشان  اتحادیه  رئیس 
طلا، به ویژه آن هایی که در مغازه ها اجاره نشین هستند بدهی بالا 
آورده اند و واقعا نمی دانند باید در این شرایط چه کاری انجام دهند 
زیرا حتی اجاره بهای مغازه خود را نیز نمی توانند از راه فروش طلا 

تامین کنند.

حمیدیه  و  کارون  باوی،  اهواز،  مردم  نماینده 
ارزش  با  از  امروزه جهاد دانشگاهی یکی  گفت: 
ترین سرمایه های علمی، معنوی و مادی کشور 
برای  لازم  آمادگی  مجلس  و  می رود  شمار  به 
حمایت از طرح های نخبگان و متخصصان این 
یوسفی  دارد.مجتبی  را  پژوهشی  و  علمی  نهاد 
 ۴۰ طول  در  دانشگاهی  جهاد  فعالیت های  به 
کرد:  اظهار  و  اشاره  اسلامی  انقلاب  اخیر  سال 
جهاد دانشگاهی در عرصه های گوناگون علمی، 
پژوهشی و آموزشی فعالیت های ارزشمندی را با 
محوریت انقلاب اسلامی انجام داده است. وی 
جهاد  نخبگان  تجربیات  از  باید  افزود:  ادامه  در 
در  کشورمان  اهداف  پیشبرد  برای  دانشگاهی 
و  شود  برده  لازم  استفاده  گوناگون  عرصه های 
همچنین نخبگان و مسئولان این نهاد مهم نیز 
باید برای توسعه کشور تمام توان خود را به کار 
گیرند. این نماینده مردم در مجلس با اشاره به 
اینکه تکیه بر توانمندی ها و ظرفیت های داخلی 
مرتفع  را  کشور  مشکلات  از  بسیاری  می تواند 

ظرفیت های  فعال سازی  با  کرد:  تاکید  کند، 
از  اعم  کشور  مشکلات  از  بسیاری  داخلی، 
و  معیشتی  و  اقتصادی  مسائل  جوانان،  بیکاری 
... برطرف خواهند شد و مجلس شورای اسلامی 
آمادگی لازم برای حمایت از طرح های نخبگان 

و متخصصان جهاد دانشگاهی را دارد.
حال  در  افزود:  ادامه  در  اهواز  مردم  نماینده 
پتانسیل ها،  به  توجه  زمان دیگری  از هر  حاضر 
خلاقانه  و  نو  های  اندیشه  و  جدید  های  طرح 
نخبگان جهاد دانشگاهی، برای توسعه کشور در 

زمینه های مختلف امری ضروری است.
یوسفی به فعالیت های مثمر ثمر جهاد دانشگاهی 
در عرصه های گوناگون برای کشور اشاره و عنوان 
کرد: یکی از دستاوردهای ارزشمند تشکیل جهاد 
و  مومن  نیروهای  تربیت  بر  علاوه  دانشگاهی، 
برجسته، تلاش و توجه به استعدادیابی و پرورش 

نخبگان در زمینه های مختلف است.
های  پیشرفت  تمامی  افزود:  ادامه  در  وی 
اجتماعی  فرهنگی،  علمی،  در حوزه های  موجود 
حضور  واسطه  به  دانشگاهی،  جهاد  پژوهشی  و 

انسان های اهل فکر و اندیشه بوده است.
نماینده مردم اهواز به توجهات ویژه رهبر معظم 
انقلاب به جهاد دانشگاهی اشاره و تصریح کرد: 
انقلابی  این نهاد  انقلاب توجه ویژه ای به  رهبر 
دارند؛ بنابراین امروزه جهاد دانشگاهی یکی از با 
ارزش ترین سرمایه های علمی، معنوی و مادی 
کشور به شمار می رود که در صورت استفاده از 
افکار و اندیشه های آن، بسیاری از مشکلات مان 

حل خواهد شد.
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استاندار خوزستان :
حقوقعقبافتادهکارگرانهفتتپه

بزوديپرداختميشود
استاندار خوزستان گفت: با دستور دادستان کل کشور، امروز 
و  شد  آزاد  هفت تپه  کارگران  حقوق  پرداخت  منابع  و  مبالغ 
امیدواریم که ظرف چند روز آینده حقوق عقب  افتاده ماه های 

اردیبهشت و خرداد پرداخت شود.
شرکت  با  رابطه  در  خوزستان  استاندار  شریعتی،  غلامرضا 
طرف  از  که  پیگیری هایی  با  کرد:  اظهار  هفت تپه  نیشکر 
مسئولین استانی و هماهنگی ها و همکاری هایی که با دستگاه  
از  بعد  و خصوصا  امنیت کشور  گرفته شورای  قضا صورت 
دستور ریاست قوه قضاییه و مسئولیت دادستان کل کشور 
فعالیت  ادامه  برای  اقدامات لازم  ادامه  و  پیگیری  بر  مبنی 

شرکت هفت تپه صورت گرفت.
وی افزود: هماهنگی دستگاه ها در قوه مجریه، حوزه معاونت 
مجلس  در  و  جمهور  ریاست  دفتر  جمهوری،  ریاست  اول 

شورای اسلامی و کمیسیون اصل ۹۰ صورت گرفت.
استاندار خوزستان گفت: با دستور دادستان کل کشور، امروز 
و  شد  آزاد  هفت تپه  کارگران  حقوق  پرداخت  منابع  و  مبالغ 
امیدواریم که ظرف چند روز آینده حقوق عقب افتاده ماه های 

اردیبهشت و خرداد پرداخت شود.
وی افزود: منابع لازم برای کشت جدید نیز فراهم شده است 
و انشالله ظرف چند روز آینده شرایط برای پرداخت، شروع به 
کار و کشت جدید هفت تپه فراهم میشود تا این شرکت عظیم 
بتواند همچنان به فعالیتش ادامه دهد و در سال جهش تولید 
در جهت تولید محصولات شکر که کالای استراتژیک کشور 
این شرکت  بردارد و کارگران هفت تپه و  است گام موثری 
همچون سال های گذشته در جهت خودکفایی و خوداتکایی 

اقتصادی و امنیت غذایی کشور نقش خودشان را ایفا کنند.

رئيس سازمان صمت خوزستان :
۱۵طرحتجاري

وتفريحيافتتاحميشود
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: ۱۵ 
طرح صنعتی و تجاری تفریحی تا پایان امسال در استان با 

اشتغالزایی پنج هزار و ۱۶۰ نفر افتتاح می شود.
پروژه ها شامل ۱۳طرح  این  بیان کرد:  امیر حسین نظری 
صنعتی و ۲ طرح تجاری تفریحی با سرمایه گذاری ۴۳ هزار 
و ۹۹۰میلیارد ریال سرمایه داخلی و سه هزار و ۳۲۵ میلیون 
یورو سرمایه خارجی تا پایان امسال در استان افتتاح خواهند 
شد. وی گفت: یکی از این پروژه ها پالایشگاه بید بلند خلیج 
فارس است که در زمینه تولید گاز مایع اتان، پروپان، بوتان 
و گاز شیرین با ظرفیت اسمی ۱۳.۸ میلیون تن در شهرستان 
بهبهان در دست ساخت است که تاکنون بیش از ۹۰ درصد 
اشتغالزایی خواهد  نفر  وبرای ۵۰۰  داشته  فیزیکی  پیشرفت 
داشت. نظری افزود: همچنین واحدهای صنعتی پارس کیمیا 
کلریدریک،  اسید  کلر،  تن  هزار   ۱۶۵ تولید  ظرفیت  با  کلر 
پتروشیمی  شوشتر،  شهرستان  در  ژاول  آب  و  سودسوزآور 
شهرستان  در  آمونیاک  اوره  تولید  زمینه  در  مسجدسلیمان 
مسجدسلیمان، توسعه کشت، صنعت هفت تپه در زمینه تولید 
الکل و فولاد پارس هفت تپه در زمینه تولید بیلت فولاد با 
ظرفیت اسمی ۱۰۰ هزارتن در شهرستان شوش از دیگر طرح 
های صنعتی است که بیش از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
را دارا بوده و پیش بینی می شود که تا پایان سال به بهره 
شهرستان  در  روهینا  فولاد  داد:  ادامه  وی  برسند.  برداری 
دزفول نیز که در زمینه تولید میلگرد فعال است ، چند روز 
و  رئیس جمهوری  توسط  کنفرانس  ویدیو  به صورت  پیش 
با حضور معاون وزیر صمت به بهره برداری رسید که میزان 
تولید این طرح ۵۰۰ هزار تن با اشتغالزایی ۵۰۰ نفر در فاز 
دوم بوده است. رئیس سازمان صمت اظهار داشت: طرح های 
آران رخ گوهر   ، اتر مهدی جنوب  صنعتی همچون شیمی 
، پیمان کارون جنوب ، روغنکشی خلیج فارس ، پانیا پرتو 
کهربا، پاک چوب در زمینه تولید چیپس چوب ، نوین چوب در 
زمینه تولید ملامینه نیز از دیگر طرح هایی هستند که تلاش 

داریم تا پایان امسال به بهره برداری برسند.
وی گفت : ۲ واحد تجاری تفریحی پارک سنتر پروانه زاده و 
سیتی سنتر خلیج فارس نیز در شهرستان اهواز تا پایان سال 

به بهره برداری خواهند رسید.

مدیر پخش فرآورده های نفتی خوزستان :
طرحتوزيعهوشمندگازمايع
ازشهريوراجرامیشود

منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  مدیرشرکت 
خوزستان)اهواز( گفت: طرح توزیع هوشمند)الکترونیکی( گاز 
مایع در مناطق روستایی و شهری فاقد گاز شهری خوزستان، 

اول شهریور امسال وارد مرحله اجرایی می شود.
و  شهری  خانوار  هزار   ۵۷ تاکنون  افزود:  نجفی  اله  نعمت 
روستایی فاقد گاز شهری در خوزستان که مشمول دریافت 

گاز مایع هستند شناسایی شده اند.
وی از بخشداری های خوزستان خواست در صورت شناسایی 
خانوارهای فاقد گازشهری که در فهرست دریافت کنندگان 
مجاز گاز مایع قرار نگرفته اند، آنان را به شرکت ملی پخش 
تا سهمیه ای  کنند  معرفی  اهواز  منطقه  نفتی  فرآورده های 
اجرای  با  اینکه  بیان  با  گرفته شود.وی  نظر  در  آنان  برای 
از  که  دلالان  دست   ، مایع  گاز  الکترونیکی  توزیع  طرح 
زمان اجرای طرح سهمیه بندی بنزین تاکنون در توزیع گاز 
چیزی  افزود:  می شود  کوتاه  می کردند  ایجاد  اختلال  مایع 
و  نداریم  خودرو  برای  مایع  گاز  سوختی"  عنوان"سبد  با 
برای  مایع)ال.پی.جی(  گاز  عنوان  با  هرآنچه  ما  دیدگاه  از 
خودرو در خوزستان وجود دارد غیرمجاز و خطرآفرین است.

منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  مدیرشرکت 
خوزستان)اهواز( ادامه داد: در خوزستان ۲ سبد سوختی برای 
خودروهای سبک که شامل بنزین و گاز سی.ان.جی است 
با عنوان سوخت  فعالیت جایگاه های  از  باید  و  تعریف شده 

ال.پی.جی برای خودروها جلوگیری کرد.
آتش سوزی  و  انفجار  از  زیادی  موارد  اخیر  سال های  در 
خودروهایی که مشغول سوخت گیری گازمایع بودند در نقاط 
به  برخی موارد منجر  مختلف خوزستان گزارش شده و در 

فوت یا مصدوم شدن سرنشینان خودروها شده است.

نماینده مردم اهواز :

شهردار اهواز :مشکلات با تکیه بر ظرفیت های داخلی برطرف مي شوند
۵0دستگاهاتوبوسجديد

بهناوگانحملونقلاضافهميشود
شهردار اهواز از اضافه شدن ۵۰ دستگاه اتوبوس نوسازی شده به 

ناوگان حمل ونقل شهری اهواز طی ۲ مرحله خبر داد.
موسی شاعری شهردار اهواز با انتشار پستی در صفحه شخصی 
خود در شبکه اجتماعی، از اضافه شدن ۵۰ دستگاه اتوبوس به 

ناوگان حمل و نقل شهری اهواز خبر داد.
این اتوبوس ها که نوسازی شده هستند قرار است در دو مرحله 

به ناوگان حمل و نقل اهواز اضافه شوند.
شهردار اهواز در نوشته است: روزی که شهردار اهواز شدم عملا 
حدود یکصد دستگاه اتوبوس در خطوط مختلف فعال بود که 
با تلاش همکارانم در سازمان اتوبوسرانی این تعداد اتوبوس به 

حدود ۱۶۰ دستگاه ارتقا پیدا کرد.
ان شاا... هفته آینده تعداد ۲۵ دستگاه اتوبوس کولردار جدید که 
اغلب آنها اسکانیا هستند و طی این مدت بازسازی و اورهال 
اساسی و در واقع نوسازی شده اند رونمایی و به ناوگان حمل و 
نقل عمومی شهر اهواز اضافه خواهند شد و البته ۲۵ دستگاه 

دیگر هم در راه است.
با افزوده شدن این تعداد اتوبوس در شرایط سخت اقتصادی 
و تحریمی فعلی گام بلندی در جهت نوسازی و افزایش آمار 
ناوگان حمل ونقل عمومی شهرداری اهواز برداشته خواهد شد.

وی در  ادامه نوشته است: امیدوارم شهروندان فهیم اهوازی 
ضمن پذیرش پوزش همیشگی ما بابت کاستی های فراوان 
موجود در شهر، با درک شرایط سخت مدیریت شهری برای 
تامین ناوگان حمل و نقل عمومی در حفظ و نگهداری و مراقبت 

از این سرمایه های عمومی کوشا باشند.

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان :
۱۲پستGISديگراحداثميشود

خصوص  در  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
GIS در  آماده سازی پست های دوازده گانه  آخرین مراحل 
خوزستان گفت: سوئیچ گیرهای این پست ها که اصلی ترین 
قسمت پست های GIS است، تحویل این شرکت شده و 
عملیات بخش ساختمانی نیز بیشتر از ۵۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
محمود دشت بزرگ اظهار کرد: برای مقابله با آلاینده ها و 
شرایط نامساعد جوی مانند ریزگردها قرار است ۱۲ پست 
۱۳۲ کیلو ولت GIS در خوزستان با هزینه ای بالغ بر ۸۰۰ 

میلیارد تومان احداث شود.
صورت  به  پست ها  این  کلنگ زنی  عملیات  افزود:  وی 
در  شد.  برگزار   ۹۷ آبان  در  نیرو  وزیر  حضور  با  همزمان 
اعمال  از  قبل  گرفته  صورت  فرصت شناسی  با  تاریخ  آن 
 ABB تکنولوژی  از  که  پست ها  این  قطعات  تحریم ها، 
وارد  مونتاژ،  از  بعد  تا  شد  کشور  وارد  است  سوئیس 

خوزستان شوند.
کرد:  تصریح  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
این  مونتاژ  که  بود  بنا  انجام شده  برنامه ریزی های  طبق 
ببرد  زمان  ترانس  نیرو  ماه در شرکت  قطعات حدود شش 
و بعد از تحویل، در یک قرارداد ۱۸ ماهه عملیات اجرایی 

پست ها انجام و وارد مدار شوند.
انجام است،  اینکه مراحل کار در حال  بیان  با  دشت بزرگ 
قسمت  اصلی ترین  که  پست ها  این  سوئیچ گیرهای  گفت: 
پست های GIS است، مونتاژ و تحویل این شرکت شده و 
قرارداد خرید ترانس ها نیز با شرکت آریا ترانسفو منعقد شده 

و در مرحله اجرا است.
وی بیان کرد: با وجود اینکه بعضا معارضین در تملک زمین ها 
و روند اجرایی عملیات ساختمانی پست ها وقفه ایجاد کرده اند 
دارد  وجود  این بخش  در  درصدی  از ۵۰  بیش  پیشرفت  اما 
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  هستند.  فعال  پروژه ها  و 
از  تبعیت  به  ناخواسته ای  مشکلات  اینکه  بیان  با  خوزستان 
شرایط کلی کشور روند احداث پست ها را کند کرده است، گفت: 
باوجود اینکه قطعات اصلی این پست ها قبل از تحریم وارد 
کشور شده بود اما تحریم ها و شرایط اقتصادی کشور که به تبع 
روی قیمت سایر تجهیزات و عملیات ساختمانی تاثیر گذاشته 
به همراه بیماری کرونا در سال جاری، باعث شده مشکلاتی در 

پروژه ها به وجود بیاید.
دشت بزرگ خاطرنشان کرد: تلاش می شود تا قبل از تابستان 
۱۴۰۰، پست ها وارد مدار شوند و پایداری و امنیت شبکه برق 

خوزستان در مقابل شرایط جوی افزایش پیدا کند.

مدیرعامل شرکت عمران نيرو خوزستان صبا :
عملیاتترمیمشکستگی

سیلبندهایاروندکنارآغازشد
مدیر عامل شرکت عمران نیرو خوزستان صبا از آغاز عملیات 
ترمیم و انسداد شکستگی سیل بندهای منطقه اروند کنار از 

بیستم مرداد ماه سال جاری خبر داد.
"رحمان خندانی" در گفتگو با شبکه خبری سازمان آب و 
برق خوزستان، با اشاره به سیلاب سال گذشته و عدم ترمیم 
سیل بندها توسط ارگانهای مربوطه که موجب ضعیف شدن 
بدنه آنها و ایجاد شکستگی درچندین نقطه مختلف شد از 
دستور معاونت بهره برداری و حفاظت از منابع آب سازمان 
بند های  انسداد سیل  و  ترمیم  برای  آب و برق خوزستان 
منطقه اروند کنار خبر داد و گفت: این عملیات ها با هدف 
حفاظت از منابع آب، مزارع کشاورزی و روستاهای اطراف، 

انجام می شود.
وی افزود: در منطقه اروند کنار نهرهای متعددی وجود دارد و 
با توجه به موقعیت جغرافیایی این منطقه و تاثیر جزر و مد دریا، 
در هنگام مد، آب شور دریا با شدت بالایی بسمت این انهار 
جاری شده و از طریق شکستکی های بوجود آمده وارد مزارع 
کشاورزی و در برخی موارد باعث آبگرفتگی جاده ها، معابر و 

منازل روستایی گشته است.
نقاط  در  بند  سیل  شکستگی  عدد   ۱۲ شناسایی  از  خندانی 
مختلف خبر داد و گفت: با انتقال ماشین آلات و تجهیزات 
لازم به منطقه، عملیات ترمیم و انسداد این شکستگی ها در 

منطقه آغازشد.
مدیر عامل شرکت عمران نیرو خوزستان صبا تصریح کرد: با 
ترمیم و انسداد این شکستگی ها از زیر آب رفتن چندین هکتار 
از زمین های کشاورزی و تعداد زیادی از روستاهای اطراف 

جلوگیری می شود.

رئيس اتحادیه طلافروشان اهواز :

بسیاری از فروشندگان طلا در معرض ورشکستگی قرار دارند

وقتي مسئولان پاسخي ندارند ؛

آتش بي تدبیري دامن زاگرس را گرفته است

مدیرکل بيمه سلامت خوزستان :

مراكز درمانی در برابر الکترونیکی شدن نسخه ها مقاومت مي كردند


